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Analyse Provinciale Statenverkiezingen: 

In Leusden licht verlies. We knokken 

door! 

Bij de Provinciale Staten verkiezingen heeft de SP landelijk een 

grote nederlaag geleden. Dat was een harde klap voor onze 

partij. In Leusden verloren we relatief weinig (1,9% ten opzich-

te van vorige PS verkiezingen). Toch nog 120 stemmen. SP 

Leusden recht natuurlijk de rug, want de mensen in Leusden 

rekenen op ons. 

Hoe moeten we deze desastreuze uitslag nu begrijpen? Bij een 

eerste analyse in het belangrijkste orgaan in onze partij, de 

partijraad, werd vorige week door een meerderheid gesteld 

dat kiezers de buik vol hebben van de gevestigde partijen en 

een proteststem hebben uitgebracht. Of zij bleven thuis. He-

laas zitten daar veel stemmers bij die gewoonlijk op de SP 

stemmen. Duidelijk is wel dat veel kiezers zich niet gehoord 

voelen. Zij zien de lasten stijgen, bussen en politieposten ver-

dwijnen en zien dat de lonen en uitkeringen vanaf 2007 gelijk 

bleven. Het gaat toch zo goed met de economie?  Vooral voor 

de grote bedrijven, want veel mensen merken daar niets van. 

Veel kiezers stemden op een nieuwe partij die in de Tweede 

Kamer op economisch gebied juist met de VVD meestemde en 

misbruik maakte van de terechte angst van mensen dat hun 

energiekosten de pan uit gaan rijzen. Daarbij leek de verkie-

zingsstrijd niet over provinciale thema’s te gaan maar over 

landelijke zaken als klimaat en migratie.  

Het is heel vervelend dat uit onderzoek bleek, dat veel kiezers 

onze partij onder de gevestigde politieke orde scharen. Wij 

moeten ons dat natuurlijk ernstig aanrekenen. De SP is de eni-

ge partij met fundamentele kritiek op het rauwe kapitalisme 

en op de volkomen doorgeslagen marktwerking. Onze partij 

kiest voor de mensen in plaats van het grote geld. En die SP 

wordt tot de gevestigde politieke orde gerekend? Dan doen 

we iets niet goed. In Leusden herkennen veel mensen zich 

blijkbaar wel in onze partij. Wij voeren in de raad en op straat 

keihard oppositie voor solidariteit en een menswaardig be-

staan voor iedereen. Als we opkomen voor de mensen worden 

we door andere partijen zelfs politiek incorrect en lastig ge-

noemd. Daar zitten wij niet mee. We zien dat als een compli-

ment. Als SP blijven we dan ook actief in de wijken en voeren 

we samen met bewoners actie voor een beter Leusden..  

Omdat we door kiezers tot de gevestigde orde worden gere-

kend is in de partijraad geconstateerd dat onze partij meer 

spraakmakend, controversiëler en gedurfder moet opereren. 

Lilian Marijnissen zei dat de handrem eraf moet, ook bij haar-

zelf. Zodat de mensen de SP weer herkennen als de partij die 

opkomt voor de 90%, dus ook de middengroepen. Een partij 

die zich juist verzet 

tegen de overheer-

sende invloed van 

het grootbedrijf in 

Nederland. Onder-

scheidend zijn. Daar 

zijn wij het in Leus-

den 100% mee eens! 

Bij de komende Eu-

ropese verkiezingen 

zullen we dat ook in 

Leusden weer duide-

lijk laten zien. We 

rechten de rug en knok-

ken door. De mensen 

rekenen op ons!  

 

Bruggetjes Kupersingel 
De beslissing over de bruggetjes wordt een jaar vooruit ge-
schoven. 

Er is berekend dat de vervanging rond een ton gaat kosten en 
dat geld is er nu even niet. 

Wethouder Vos (CDA) heeft opdracht gegeven de bruggetjes 
te controleren en daar kwam uit dat ze wel aan vervanging toe 
waren maar niet acuut. Alles blijft voorlopig zo als het is.  

 

We rechten de rug en knokken door.  

De mensen rekenen op ons!  
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Nieuwe leden 

We hebben de afgelopen tijd een aantal nieuwe leden mo-
gen verwelkomen. Enkelen daarvan hebben zich aangemeld 
voor ROOD, de jongeren afdeling. Wij zijn natuurlijk heel blij 
met hen en hopen dat zij actieve en betrokken aanwinsten 
zullen blijken te zijn!  

Vanuit de fractie  

Binnen de gemeente kennen we in principe drie soorten 
raadsoverleg; de uitwisseling, de informatieronde en uitein-
delijk de raadsvergadering.  

De informatieronde en raadsvergadering gaan altijd over 
voorstellen die het College doet en waar de Raad over gaat 
beslissen. Er wordt gedebatteerd en er worden moties inge-
diend. 

Tijdens de uitwisseling wordt de raad bijgepraat over plan-

nen die het College heeft. De bedoeling is dat dit overleg ‘niet 
politiek’ wordt gemaakt. De raadsleden stellen alleen verduide-
lijkingsvragen. 

En over de term ‘NIET politiek maken’ verbaas ik mij regelmatig. 
Het is politiek, alles wat we doen in de Raad. 

Wat bijvoorbeeld ook niet politiek gemaakt mocht worden wa-
ren de stukjes “Raadgever” in de LeusderKrant. Waarschijnlijk 
gaan die columns een vervolg krijgen…mits het niet politiek 
gemaakt wordt. Vanwaar die angst voor politiek? Vanwaar de 
terughoudendheid om stelling te nemen? Desnoods lijnrecht 
tegenover elkaar! 

De SP-fractie heeft tijdens het overleg na de Provinciale Verkie-
zingen besloten dat we meer onze eigen koers gaan varen bin-
nen de Gemeente. Nog veel meer ons eigen geluid laten horen. 
Nu, en dat kwam ook door alle nieuwigheid, zijn we vooral bezig 
met reageren op wat de coalitie bedacht heeft. Dat dat meestal 
niet onze keuzes zijn mag duidelijk zijn. 

We hebben natuurlijk al veel moties ingediend en dat zullen we 
blijven doen. Een motie is dè manier om als fractie je wensen 
kenbaar te maken. Ook moeten de andere partijen dan kleur 
bekennen. Wat vinden zij van het voorstel omschreven in de 
motie. Dat de SP-moties vrijwel altijd weggestemd worden 
weerhoudt ons er niet van om hier mee door te gaan.  

We gaan meer schriftelijke vragen stellen. Op schriftelijke vra-
gen moet het College ook schriftelijk reageren en dat maakt het 
(meestal) veel inhoudelijker. 

Zoals bijvoorbeeld nu over de nieuwe dienstregeling Syntus 
2020. Als we deze vraag tijdens de raadsvergadering stellen 
komt er een kort antwoord en verder niet veel (zie hiernaast).  

Gemeente Leusden is bezig een nieuwe visie te ontwikkelen 
voor het Sociaal Domein. Dat wil voornamelijk zeggen hoe kan 
de Gemeente de zorgkosten beperken. SP zal zich maximaal 
inzetten dat een ieder die zorg nodig heeft ook zorg krijgt. Voor-
al bij de jeugdhulp zijn grote overschrijdingen. Een kind mag 
echter nooit en te nimmer de dupe worden van het feit dat er 
verkeerde politieke keuzes worden gemaakt en zodoende min-
der of soms zelfs geen hulp krijgt. 
 
De komende maanden gaan druk worden voor de fractie. Er is 
genoeg te doen in onze mooie Gemeente. 
Annet 


